

《单词百科:lipid是什么意思?lipid怎么发音?lipid的解释和用法》

英语单词lipid是什么意思?lipid怎么读?lipid怎么发音?简答网为您整理了lipid的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



lipid怎么读

lipid的读音:[' l ɪ p ɪ d]

lipid的意思

1、n.脂质;

lipid的相关词组

1、lipid bilayer [化] 脂双层;

lipid的近义词

- 1、**fat** adj.肥的;胖的;厚的;大量的;
- 2、**fatty acid** 脂肪酸;
- 3、**lipide** n.脂质;油脂;脂肪;乳酪;
- 4、**lipoid** n.类脂;
- 5、**oil** n.油;石油;油画;燃油;

lipid的双语例句

1、The abundant lipid droplets were also observed in the chloroplasts with swollen thylakoids in alpine plants.

另外,在这5种高山植物叶绿体中还出现了脂质小球,其类囊体均出现了不同程度的膨大现象.

2、Conclusion; There was an obvious disorder of lipid metabolism in the patients with adiposity.

结论:单纯性肥胖患者体内脂质代谢紊乱.

3、Lipid abnormality is a major risk factor of atherosclerosis and coronary heart disease.

血脂异常是引起动脉粥样硬化和冠心病最重要的危险因素.

4、Chromium has long been known to be essential for proper lipid and carbohydrate metabolism in mammals.

铬长期被认为是在哺乳动物体内相应的脂类和碳水化合物代谢所必需的.

5、Blood lipid and diabetes mellitus have no difference in the foundation of coronary collateral circulation.

血脂与糖尿病对侧支的形成无显著性影响.

6、Pathologic study: hyperplastic fibrous tissue in pelvic cavity, Hyperplastic capillary vessel in lipid tissue.

术后病理报告:盆腔增生纤维,脂肪组织中原壁血管增生.

7、There was also an interstitial subacute inflammatory cell infiltration associated with

the lipid deposition.

脂质沉积使间质亚急性炎症细胞渗透.

8、The damage differences of lipid peroxidation to spleen deficiency in rat were discussed.

探讨实验性脾虚大鼠脂质过氧化损伤的差异性.

9、There are two main types of lipid pneumonia: endogenous and exogenous.

类脂性肺炎主要有两种类型: 内源性和外源性.

10、Inclusions such as glycogen particles, lipid droplets, and pigments may be present.

还有糖原颗粒、脂滴和色素颗粒等包含体分布于细胞内.

11、Lipoprotein: Any of a class of organic compounds that contain Both lipid (fat) and protein.

脂蛋白: 既含类脂化合物 (脂肪) 又含蛋白质的有机化合物的统称.

12、Objective To investigate the characteristics of lipid metabolism between city and country in Jinan.

目的了解山东省济南市城乡居民血脂水平情况.

13、Conclusion Zhi Qing Capsule has an evident effect on resisting the lipid metabolism disturbance and atherosclerosis.

结论脂清胶囊具有明显的抗脂代谢紊乱和抗动脉粥样硬化作用.

14、Blood glucose, serum insulin, lipid metabolism and leptin may participate in the regulation of orexin.

血糖、胰岛素、脂代谢及瘦素均可参与增食欲素调控.

15、Pretreatments , for example roasting and kneading, have important influences on the flavor from lipid before extraction.

油料的预处理如焙烤、捏合等方法对油脂香气具有重要的影响.

16、It also discusses adsorption process influencing on property of lipid.

并探讨了吸附脱色对油脂性能的影响.

17、The more soluble a compound is in lipid the more readily it can enter the cell.

愈易溶解于类脂的化合物就愈容易进入细胞.

18、RESULTS: In lipid suppository base, the carboplatin was stability room temperature, light and high humidity conditions.

结果: 卡铂栓剂为脂溶性基质时, 室温光照高湿度条件包装情况下稳定性好.

以上是简答网为您整理的lipid怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于lipid的用法、lipid的释义、lipid的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/lipid>

